
nAnh iurxY
Prctokó| Nr xvl/20l2

2 sesji Rady omiDy Mietkóu'
z dDa 29 młca 2012.

se\ jeoNory| .Z ! J . "p( .PŹe ' 'odn i . z te"onady.n i l \ - I . - fo r |e 'enJĄ ' l )mo! i . / ' ' o ia . i
' ' o iqe  a1 se ' jecady(mi  ń  V . . l LoV '  Ó? )V  |a|3  s ' / )  l " i . |  / 'o |dJc| '  ra  roo ' l |V i .  i " | J
ubecno i , . s rv  e rd f r l J  gLo .un.  pr f ! . rdx . t .po . /4oe.oo .do

DodJ( ie  L .  \ la | J  V  n ' .q ie  pry  ecb P ! i  4  |  L ' L l .  l c  {J 'oo^\  / )qk|a jĄ) .  n  a/be ' I  llerenu Omin) Mierkow \ taiach 20lt-2012
2' Podjęcie uchwaly $' spiawie hioy budretu gnriny na 20 l 2.
]  PodFc|e  L . |  u . l J ' ' pżśE są ! |  a 'goJ)  E  r lod 'eD1?r i ' ' '  o  jo le .  i e  gn l  J  łod|\o ' '
sldo\|ących l'undus? soIecki w 20|jr
4  Pod ie ,  e  rc f  {a l )  I  sp .  w ie  mi r \  r f  aab Nr t ,  /O. l )  R id\  um.r  r  M.edoL /  d1  "  _g j |daa ' lU IUrN!ma$"Do ' to ]dn|ą(o |k j  ' E '  c \  RJdJ  J ' t i 1 \  V  e  |ok ' \ )bo . '  i . h
Dre \oJ |  !ż  Jd  d '  ' | | adoL  osoÓov9 ' .h  f i e " ' o |  e i  j  h ' ' q ' a  \ '  \ |  5 - :o  I  RJoJ  cn  1J
M e l Ios  2  ' ]n i a  l 1  l ń l opadJ  ]0 | l  I

5 Podjęcie rchwaly w sFawie pu'śą]ieDia do aiany nieJJgU}eeo p]an 2agospodao\lnla
pże$żemeEo rvsi chwałó\
6' wnioski i inlcĘćlacje radnych,

Kto jeś za pżyjęcien poŹą{jku obnd'
Pż.ł'odnicząca Rady HelgEAtrynowicf s!$'ierdfm. Że polządek obra.l zostal!Źyjęt!
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Pani L'Jamofik pŹedśawila projekt uchłały
usuwe'a łfrobÓw żbęstowyclr' okręślila. żę
ńoże się ubiegać o dotację'

Rady Gminy na lata 2012 2032 w s!.a\łic
em1na nie poŚiada takieEo proeramu i nie

Pmi Ąrtyno$'icz. czy są p]tanie w aliazłu z uchwah
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Pani Anymowicz- kolejny punkt obrad.
Pani skdbnik. Regina ozgd. przedstdwiłd uchBałę w sprawie himy budżetu na20l2r
czy nogę rósnież ulvzględnić fakt lolączenia statej inslalacji z noNą?
PaiArtymowicz. tak ale pod waru.kiem' Źe nie będzie 10 todzilo żadnych konsekw€nqii
i uzyskan' po4tyw!ą opinię z uŹędu wojewódfkiego:
Kto jęst za przyjęciem uchNary'
slwieidżn' że uchwalę podjęio jednoelośnic.

Pani A yrnowicz. kolęjny punkt obrad w splawie $]rażenia zgody na $]odrębnięnię
{ budżeĆię gminy ślodkórv slanorviących fundusz solecki w 2013r
Pani skarbnik przecz)'tała uchrvalę'
Pani AJtlfuołiĆz. k1o jest fa przyj ęciem uchwa|'
sń!'ierdzan. że uchwałę podjęto.iedno8lośnie'

Pani Altymowicz. podjęciĆ uchwa]y w splałie z'liany uchwaly Nr I/3/20l0 Radl Gniny
Mictkórv z dnia 2 grudnia 20l0i1v sprawie poło]ania komisji stalych Rady Gminy
Mietkfi1łlboru ich przewodnicząc}ch Ó& Śkladó$'osoborvych zmięnioncj uch}valą Nr
xI/57/20il Radt Gminy Mietkóv z dni.l4 lislopada 20l lr
Przeczytala nlstępn ię uclrwałę '
Kto jesl za pż!'jęoie|n uch}vabl
stW'erdza'n. że uclrwałę podjęto jedńoglośnie.

Idi Anymorvicz. kolejny punkt obmd podjęcię uchq'aŁv w sprawio przyslą]imia do
niany miejscowęeo planu fagospodaro\lmid pżĆstżenneeo ssi chłałÓ}v
Przeczylfio plojeki uchwary olaf Uzasadnięnię do uchwat'v'
Klo jest fa przyjęciem uchła]y'
slłierdżM podjęcie uclwaly jedno8łośnie'

PdiA.t'ńowiĆz. prz-}stępliemy do kolejnego puńktu wnioskii i|rtęĘęlacje Ednych'
skoro nie na żddnych s!!a\' radnych to proszę kÓIejny p!ńkt Śprawy.Óżne.

Pan Hładoń. ja w spraNie dziur na dtÓdfe dÓ Maniolva' 1.zęba ̂v!ócić ułagę to}viatowi.
że zaoszc2ędziti na asfalciel chodnik powidtÓlvy 4 |ata ma ijuż się załamujel
Pan BajŚelos'icz' $' wawŹeńczycach lef k'leśia drogi' pozdhnyłanę są brz.gi.

Pan lrmczyk. pÓwiat oa ręmontować drogi. ale jest tez niedobn wiadońÓśó. że d.ogi
po}viatorve nają pŹĆjŚć do gminj
tan Bajselowicf. a kiedy Da być zlobiona dro.qa na folwalk lv Wawżeńczycacb?
Pan Fńncfyk będą sukces)nmie robione] nawsiachjen \Yiele takich d.ógi
Pm Hladoń' cÓ zpÓdłącrenianido kanalifacji
Pd Franczyk' powolbe są konrisję. żeby snvierdzić czy można podłączyó się do
kanalizacji i ł'1edy li)daje się dęcyzjęl
Pani Bnńka. |1o będzie naprawia1 dro8i polne w Domanicach po postawieniu słupów na
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Pd Flmczyk' tNają rozmosy z Fjmąz RŹeszoNa. czekan na odpowiedŹ. będzieny po
fakończeniu ilweslycji ocęniać wspóldie slan d.óg i będąrenrontovde:
Pan K6so. chcialem się dolviedżieć dlaczeeo wieś Piława zrefygnowała f lviat.akóB
Pan Parka'za blisko wsińia]y być uŚ},tuowane. uablisko fabudorvali:
Pr Kssen. w Niemczech pży domach stoją \łiatFki i ludziom 10 nie pżęszkadfa;
Pan Palka. oczywiściĆ alefaIefyjakiej nocy: byłem lv G.uszo\lie tam stoją bliŚko loŚesji i
stychać szunl dodalkowÓ ńiklofale i mikod^vięki; zdpraszam do intęmętu i tar ńożla
sobie pÓŚłuchać lepo.lafy na lenat wiatlakólv a|e sĘchać $iększość negalyNówi Niemcy
daŃnÓ budowali od domórv l00' 200 m a te.az Ók ] kilometlót' od zabudowań: 12lys
rochie bm zarobil a reszta łsi co by z tęgo niala. rylko szun i niebefpieczne falcl
ulvażam że 700.ó00 n, to a blisko i dlat€go zrczygnowaliś'ny; plezcs Rolka.chce a ńy to
q,lko przyk]Bka. Źeby lie bylo szunu: ma być j0 tulbin, takich co stawia się nad ńoŹem
z dala od zabudoĘań' a nic na te.enie zabudÓwanyńinie ma co braĆ odpowiedzialności za

Pan Łącz. iimy chcą się pozbyć czegoś a pamięlnm 'jak na Ź$irorvni $fdobywali ^vir aja
w Maoiowie Wielkimwieczorem słysą]ćn Śzuńi tutaj liczy Śię rviększość ludfi:
Pan Pdka. 2.3 km od zabudowań a nię 700 m
|fu |\Ó|7 'n.k ' .  .  no.  IeŹ od -  tmojeJ tJd\  /e /Ni lo\ l  i '
Pani AiĘmowicz. wilm serdecaie Pfuią Zufannę smereka'

l/ ciekNvą ifecząjeŚt lo' że PCPRdosla]o środK dla osób niepełnospraq'lyoh
- ńogą za]ożyĆ działalnoŚć gospodalcfĄ
- na tmusy .ehabilitacyjne

inplefy Śpo.towo. rekreacyjne' kulluralne
dofinanso$aniedo spŹętu lehabilitacyjnego

- usuwanie barier architektoricaych
2/ drogi- w przebudowie dro8a do Milina i rv formie lakładki z wayżeńcz}Ć do NoNej
Wsi; na początku kwietnia będzie $4oniony \lykonawca; planowanę jest ok 70 km
przebudow] dró$ w faleŹności od ceny będzie przebudowma spora część drógi na pełno
slróż! iMilin;
3/ ryci'ka dŹew- proszę o to, Żeby nie podejmo}vaó się częgoś Ćzego rviecie że nie
podołaciel nie doklarujcie sięijest wyłoniona firma z Zu.aNiny. któla będzie się zajńować
\acilkąi czyszczeliem poboczy' w]równ}Banieml
r|/ zbiomik Mielków jesl powolana komiŚja pżetalgowa m ryłonienie operatora
zewnęlraego do obŚługi obiektu; oddać chcćny ł dieod!łlme użyczenie obiekq chcemy
rykorzystać le zakupione lodfie jeŚfcfe przed sefÓnemi będzie robiony podział 8runlów
nie będzie wspófu]asności terenórv| siem, Źe w]łania się lokalna erupa do prowadzęnia

Pan Kożiński.4 lata czekalęĘ na ogołocęnię tych lip; dzłoniłeń' pisaleń i nic; podjąlem
Śię oczysfcrnia lej d.ogi alę się pnęliczyłęn. nie na z kini pracować' tmla lada soiec]<a
jeszĆze dzialała a |eru j!ż nie:
Pdni sme.ęka. Pan lilij]iuk po\łie&iał. żc on się nie łt.ąca' bo tam ludzie zadeklaiowlli'
że sani hobią le d.ogę; w ŚrÓdę pÓstaram się tę spraŃę żalalsić]
JeŚfcze dodm' że twożyny nołą d€lęEalurę ng ul' Karkonowskiej' będzie to nowe
stanowisko do obslu8i lejeslmji smochodós'
Pan Bajserowicz. odnośnie n.ldadki, czy 1ez wawżeńcfyce?
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P&i sme.eka. nie. będfie rylko od kzyżówki w slronę slróży
Pe BajŚ{owicz jeże1i nię bę&ie drÓga rcbiona. to czy hak będzie poslasiońy' fe
o8ranicanie dla samochodÓŃ ciężarorychi
Pmi snereka jako ladni b.aliś.ie pod usa8ę, ie jeżcli povśaj ą na 8minię koPalnie i firmy
tÓ musfą te samochody jęździć; one placą podalki do gminy| droga }v warvŁeńczycach
wtt.z}ta jeszcu e wiele. ałatano dziuryl
Pan Kasm' pozamykać drogi. ja też plowadzę tlanspoń. placę podatki i też chĆę jeŹdzićj
nie remonluje się .lrÓg tylko unyka a cary cięża! puŚzcza na jedną dlogę, lo jak ona nie

PaniJanicka. czy tadrogawMilinie będfie poszęrzońa na fakęcie?
Pani smereka' myślę. re będzie jakieś stanowisko podjętę: kopalnia ..Bycfeń'' podjęla się
slączyć do odbudoł' drogi; nrańy jako człoŃowię aządu wgląd do sszystkich
dokuenló{ dotycfących dróg;
Po Kazimię.czak' ul' ogrodowa w Mietkowie la|n Śię nie da minąó aulobuseń; pobocze

Pani sniereka' tżeba 10 uapelnió
ImiAr.ynowicz' czy sąrv Milinie blane pod u$'agę chodnik]?
Pmi sneleka' nie wiem dokladnie na dzień dzisiejyl; ponaram się dowiędzieć, na pewno
sąbrre pod uwagę chodniki w Piłasię;
Pani Altymo$'icz. jeŚli nie ńa pylań to plzypominam o oś$'iadĆfeniach majątkorych
i proszę o pozostanię !o Sęsji Konisji oświary; iyczę Nszystkiń fdrc$fch, rvcsolch
śuia.:  .poqicm) \ ię |0 '01 20I2r o gÓ& |) '00 '  D7ie|uj! '
Zamykam sesję Rady Gtniny Mielków

Na8ńnie sesji Rady Gmily stanowi załącfnik do prolÓko]u'plyla cD.

Dorota czenvonka.Susło


